

《单词百科:temptations是什么意思?temptations怎么发音?temptations的解释和用法》

英语单词temptations是什么意思?temptations怎么读?temptations怎么发音?简答网为您整理了temptations的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



temptations怎么读

temptations的读音:[temp 'tei f ə nz]

temptations的意思

1、n.诱惑, 引诱(temptation的名词复数);诱惑物;

temptations的双语例句

1、Clever advertisements are temptations to spend money.

巧妙的广告是引诱人花钱的东西.

2、 And they started the cycle of temptations that each of us face every single day.

他们导致了我们要每天面对的,不断循环之试探的开始.

3、 It was in the time of greatest weakness that Christ was assailed by the fiercest temptations.

基督被最凶狠的试探袭击,正是在他最软弱的时候.

4、 For we are fallible. We make mistakes and the temptations of pride and power, and sometimes evil.

人难免要犯错误,我们会做错事,我们会受自负、权力、有时甚至邪念所诱.

5、 Avoid all temptations to oversell yourself but be equally careful not to undersell yourself either.

避免过份推销自己,但同样要小心不可低估自己.

6、 Education produced intellectual ferment and the temptations of radicalism.

教育带来知识界的骚动,促使激进主义具有了吸引力.

7、 Secondly , people succumb to temptations because deep down we are fulfilled with who we are and.

作为牧师,我有时也会受到某些引诱,感觉好像与我只是一街之隔.

8、 And you will get more temptations for sure!

当然,你可以获得更多好吃的小鱼乾!

9、 Clever advertisements are just temptations to spend money.

巧妙的广告诱使人花钱.

10、 He was always pure-hearted in that dazzling world with its myriad temptations.

在那个花花世界里,他总是一尘不染.

11、 Ye are they which have continued with me in my temptations.

28我在磨炼之中,常和我同在的就是你们.

12、Adam and Eve's temptation are precisely our temptations today.

亚当和夏娃的试探正是今天我们所面对的试探.

13、He stood firm amid temptations.

他不被种种引诱所动摇.

14、He who is subject to temptations tends to err.

不能抗拒诱惑的人,往往要犯错误.

15、It takes a steely-eyed shopper to avoid the temptations and find the real savings.

只有备有金钢火眼的消费者才能避免消费陷阱,找到合算的东西.

以上是简答网为您整理的temptations怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。
查看更多关于temptations的用法、temptations的释义、temptations的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/temptations>